

## Notice of change to amend the Credit Card Terms 2.6

Effective from 23 September 2019, the Credit Card Terms 2.6 will be changed from “2.6 We send any supplementary cards, their PINs/passwords and all communications relating to them to you.” to “2.6 We generally send supplementary cards, their PINs/passwords and all communications relating to them to you. However and for example, when supplementary cardholder makes secure online transactions with a Standard Chartered/MANHATTAN supplementary credit card, a One-Time Password will be sent to the supplementary cardholder’s valid mobile number already registered with the Bank.”

You may obtain the revised version of the Credit Card Terms at <https://av.sc.com/hk/zh/content/docs/hk-gn177-v2.pdf>. The above change shall be binding on all cardholders if the cardholders retain or continue using the Credit Card(s) on or after the effective date. Please be advised that we may however not be able to continue to provide the services for cardholder who DOES NOT wish to accept the above change.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

July 2019

## 信用卡條款 2.6 的更改通知

由2019年9月23日起，信用卡條款2.6將會由「2.6 本行會向閣下寄發任何附屬卡、相關私人密碼/密碼及一切有關通訊。」更改為「2.6 本行一般會向閣下寄發附屬卡、相關私人密碼/密碼及一切有關通訊，但是及例如，當附屬信用卡持卡人以渣打/MANHATTAN附屬信用卡進行安全網上交易時，一次有效密碼會傳送到附屬信用卡持卡人於本行登記的流動電話號碼。」

閣下可到本行網頁<https://av.sc.com/hk/zh/content/docs/hk-gn177-v2.pdf>下載新修訂之信用卡條款。若持卡人在上述生效期或以後繼續使用或保留信用卡，上述更改即對持卡人具有約束力。若持卡人不接受上述更改，本行可能無法繼續為持卡人提供服務。

中英文版之內容如有歧義，概以英文版為準。

渣打銀行(香港)有限公司

2019年7月